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Aanmeldingen voor NIEUWSBULLETIN
NIEUWSBULLETIN 1, 2, 3 en 4 werden gedeeld op andere FB-
pagina’s. Naar aanleiding daarvan meldden fokkers en 
liefhebbers zich aan om ook zelf NIEUWSBULLETIN te ont-
vangen! Wilt u zelf ook geïnformeerd worden? 
Een mail naar: Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl is 
voldoende!

Heeft u constructieve ideeën hoe we onze 
liefhebberij beter zouden kannen organiseren?
Informatie komt niet of veel te langzaam bij de fokkers 
terecht. NIEUWSBULLETIN gaat met ingezonden opinies uit-
breiden. Heeft u ideeën over hoe het anders zou kunnen, 
ideeën die onze liefhebberij kunnen verbeteren of verder 
zouden kunnen brengen? Schrijft u dat dan kort en bondig 
naar Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl.

KRITIEK...

  is geen 

       AANVAL!

Facebook: fokkersplatform 
www.fokkersplatform.nl

! !
brengt u direct op de hoogte!

Dossiers
gaat dossiers aanleggen over wat er 

gebeurde en gebeurt in voor de liefhebberij belangrijke za-
ken. Dit doen we aan de hand van “Hoe groener... hoe beter!”. 
Daardoor houden we niet alleen een vinger aan de pols, 
maar worden de leden met feiten ook compleet geïnfor-
meerd en wordt bovendien voorkomen dat zaken in de 
vergetelheid raken. Deze dossiers zijn binnenkort terug te 
vinden op www.fokkersplatform.nl.

Voor u samengesteld door kritische ‘Knipselaars’ 

            met hart voor onze liefhebberij!

NIEUWSBULLETIN
Want het moet maar eens gezegd worden!



NIEUWSBULLETIN   
voor alle Kleindierliefhebbers in Nederland.

Een aantal kleindierliefhebbers tracht te voorkomen dat onze hobby door falend bestuur of wanbestuur ten onder gaat. 
Kleindierplaza op Facebook wordt sinds 2014 niet meer wordt onderhouden en op de KLN-site worden berichten die het be-
stuur niet bevallen verwijderd. Bij gebrek aan een open discussieplatform is daarom opgericht. 

Kritiek moet bespreekbaar worden! 
NIEUWSBULLETIN is een bundeling van berichten die fokkers en liefhebbers in openbare discussies op Facebookpagina’s 
plaatsten en informatie of standpunten bevatten die voor alle leden van KLN en andere  kleindierliefhebbers van belang 
kunnen zijn. De opgenomen berichten zijn anoniem. Het gaat om de boodschap en niet om de boodschappers! 
Opgenomen berichten worden wel geredigeerd, maar niet van commentaar voorzien. NIEUWSBULLETIN verschijnt op onre-
gelmatige tijdstippen en wordt naar de secretaris van elke vereniging en speciaalclub gemaild (behalve naar de 13 secreta-
rissen -zie elders in dit NIEUWSBULLETIN- die zich hebben afgemeld omdat ze het niet nodig vinden hun leden te informeren).

Contact: Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl
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Foute melding RHD-uitbraak Den Ham
De kaart met meldingen van massale konijnensterfte 
kwam tot stand doordat lezers tussen 28 juli en 1 augus-
tus aan meldden dat dat ergens het geval was. Van twee 
kanten werden wij geïnformeerd dat er in Den Ham een 
uitbraak was van RHD1 of RHD2 en daarom werd Den 
Ham op de kaart gezet.
Na verzending van NIEUWSBULLETIN 2016 - 4 werd ons 
meegedeeld: “Er wordt ten onrechte gemeld dat er in 
Den Ham ook een uitbraak of geval van RHD bekend is. 
Zou u dit willen rectificeren omdat er in Den Ham geen 
enkel geval van RHD1 of RHD2 bekend is. We hebben 
hier in Den Ham met elkaar afgesproken dat we ieder-
een goed over de situatie op de hoogte houden. 
Jullie moeten dus geen paniek gaan zaaien!!!”

zaait geen paniek! Het kreeg en 
krijgt meldingen en probeert al die meldingen letterlijk 
in kaart te brengen. kan uiteraard 
niet controleren of elke melding juist is. Zie de tekst van 
de petitie ENTEN NU! : “Een deel van de sterfgevallen 
zou aan andere oorzaken te wijten kunnen zijn. Tijd om 
dat massaal te kunnen (laten) onderzoeken ontbreekt.”

Op Facebook heeft de 
digitale kleindierenshow 
DigiShow een grote 
vlucht genomen! 
De DigiShow is volledig on-
afhankelijk. De 3e is inmiddels gesloten, de klassering 
vindt in september plaats. Het aantal leden van de 
DigiShow loopt inmiddels al naar de 1.000! 
De 4e Digishow start op 1 oktober.  Schroom niet, 
meld u aan en doe mee! Fun voor jong en oud!

De secretarissen van de volgende verenigingen en speciaalclubs 
hebben zich voor NIEUWSBULLETIN afgemeld:

(Opmerkelijk is, dat enkele secretarissen zich voor hun vereniging of club (moesten?) afmelden, 
om zich daarna, net als steeds meer fokkers, als privépersoon aan te melden...)

Speciaalclubs:
Drentse Hoenclub 
Nederlandse Javaclub
Ned. Rasvereniging Vosdwerg Konijn
Nederlandse Sussex, Orpington en 
 Dorking Club 
Oud-Hollandse Kapucijnen Fokkersclub
Speciaalclub Z.O.B.K.

Plaatselijke verenigingen:
B.P.K.V. - Borne
KPV D.W.O. - De Wijk 
KPV Knagend Vooruit - Nederhemert
KPV Zilverschoon - Schoonhoven 
PKV Burgum e.o. 
S.A.O. - Amersfoort
VKPV Veenendaal 

Een onafhankelijke pagina op Facebook. Alle klein-
dierverenigingen en liefhebbers kunnen hun evenemen-
ten vermelden en natuurlijk ook daarvan de vraagpro-
gramma’s en catalogi met de keurresultaten plaatsen.

TT Catalogus & Vraagprogramma’s 
& Evenementen Kleindieren



Zie: Hoe groener... hoe beter!
En hoe zit het nu met de centjes? 
        Post op                                    : 

De eerste raming of begroting van KLN 
werd door de ALV op 18 juni verwor-
pen. De tweede raming werd door de 
ALV op 14 juli verworpen. Het enorme 
tekort over 2015 wordt in mindering 
gebracht op het vermogen. Er wordt 
nu geen nieuw ‘beleid’ in gang gezet. 
Maar... wat betekent dit precies? Ver-
anderen de geraamde verliezen over 

2016 en 2017 nu er geen nieuw ‘beleid’ 
in gang wordt gezet? De ramingen voor 

2016 en 2017 beide zijn verworpen... 
Waar zijn de leden aan toe? Hoe hoog gaan de wer-
kelijke verliezen over 2016 en over 2017 worden, voor 
zover mogelijk gecorrigeerd voor minder inkomsten als 
gevolg van de RHD(2)-problematiek (fokkers die stop-
pen, minder tatoeëringen, minder inzendingen enz)?
Reacties op dit thema:
Ben ook wel nieuwschierig, naar de echte verantwoor-
ding van cijfers, en hoe verder met minder kosten.
-----------------------------

Als je minder inkomsten hebt wat je op voorhand 
weet stel je de begroting bij naar beneden en ga je 
geen vreemde dingen doen om de begroting te halen.
-----------------------------

Nieuwe begroting gelijk ophogen met verlies het jaar er 
voor. Dan is ie meer rieel. Als dat niet kan.. wordt het 
lijkt mij tijd om de boel eens goed te bekijken waar het 
meeste verlies naar toe gaat.
-----------------------------

Hoe kan je nu een begroting ophogen als je al weet dat 
je de begroting niet gaat halen. Dan draai je toch nooit 
gelijk met de begroting?
-----------------------------

Dat bedoel ik, dan is er toch iets chronisch mis?
-----------------------------

Het verlies over 2015 is al op het vermogen afgeschre-
ven. Maar in ‘16 en ‘17 zou er volgens de afgekeurde 
begrotingen wéér verlies gedraaid worden. 
Gaat dat dan nu ook gebeuren, of wordt er bezuinigd en 
wordt het begrootte verlies kleiner, of wordt het verlies 
nu door omstandigheden nog groter? Wat staat er nu 
eigenlijk vast?
-----------------------------

Nu de begroting voor de 2e keer verworpen is moet 
er nog beter naar gekeken worden. Meer geld uitge-
ven dan er binnenkomt kan als het goed is niet (ja 
kan wel, maar is dat slim). 
Kijken naar wat binnenkomt en zoek de grootste uitga-
ven uit en ga daar snoeien als dat kan.
-----------------------------

Als je de grootste verliezen weg wil snijden is het het 
einde van km en andere drukwerken, want dat is verlies 
gevend.
-----------------------------

Lijkt allemaal leuk, maar niemand die weet wat er wer-
kelijk gaat gebeuren...
-----------------------------

Waar ben je als vereniging aan toe als er geen dui-
delijke begroting is? Waar zijn wij aan toe als leden 
en hoe zit het met de financiële gezondheid van de 
KLN? 
Dit kan je er nu niet uithalen. Ik geloof niet dat de KLN 
nu op zijn gat ligt door geen goede begroting en wat 
er onlangs besloten is. Dat het geld gaat kosten ja...... 
maar is er de ruimte om die klappen op te vangen?
-----------------------------

... ik fok al 31 jaar, ze bezuinigen ook al op speldjes. 
-----------------------------

Volgens het jaarboek komt er pas in 2017 op de ALV 
een nieuwe begroting voor... 2017! 

Maar dan is het verlies over 2016 al gemaakt! 
Kan het verlies waar vanuit werd gegaan, omdat er geen 
goedgekeurde begroting is, voor 2016 gewoon van al-
les worden? Als er geen nieuw beleid in gang wordt 
gezet, wordt daardoor het verwachte verlies kleiner, of 
juist, doordat de 2e begroting met wat bezuinigen is 
verworpen, groter?
-----------------------------

Uiteindelijk krijgen de “piraten” de schuld dat het 
verlies zo hoog is. Als de leden ingestemd zouden 
hebben met de begroting, zou het zijn meegevallen. 
KLN zal echt niet de hand eerst in eigen boezem ste-
ken.
-----------------------------

Waar hebben we het hier over, een Begroting of de ech-
te jaarcijfers?
-----------------------------

De begroting. Het verlies van € 80.000 over 2015 is 
al weggeschreven. Dat ligt nu onder het tapijt... 
De rest is een enorme cijferbrij, die door schrappen en 
toevoegen van posten moeilijk 1 op 1 vergelijkbaar is. 
De boekenexploitatie kost(!) per jaar €2.000 ... 4.000. 
Maar dat moet je uit PR-oogpunt niet schrappen. 
We kunnen ons blind staren op de cijfers van KLN, 
maar de wérkelijke pijn zit in NKP BV! Wat is de 
werkelijke exploitatierekening van BoerenVee? Of: 
wat is de winst- en verliesrekening van NKP BV? 
Als je het totaal van KLN bekijkt dan werd het tekort 
over 2016 eerst begroot op -€19.800, en in de 2e ALV 
op -€11.800; Over 2017 is het allemaal warrig. 
De raming voor 2017 zou eerst uitkomen op +€2.600 
incl. +€31.300 ringenopslag en tatoeergeld, dus in wer-
kelijkheid was er een tekort van -€28.700. 



Toen werd die raming (2e ALV) +€7.600 incl. de opslag 
van €31.300, dus in werkelijkheid was er een tekort 
van -€23.700. Die €7.600 veranderde in de herziene 
raming in +€2.200, door de (afgestemde) opslag van 
+€31.300 en tegelijk de uitgave ondersteuning bonds-
shows te schrappen (+€11.300) en op het prijzengeld 
te beknibbelen (+€9.000). In vergelijking is het werke-
lijke tekort -€18.100. De tekorten totaal vergelijkend: 
(2016) 1e ALV -€19.800; 2e ALV -€11.800. 
(2017): 1e ALV -€28.700; 2e ALV -€18.100. 
Zie pag. 97 Jaarboek en Uitnodiging 2e ALV. 
Maar... alles is verworpen! En stel nu eens dat er, wat 
ik niet hoop, 500 konijnenfokkers stoppen (ca. 12,5%). 
Dan komt daar zomaar over 2016 én over 2017 een 
(direct + indirect) totaal verlies aan inkomsten van 
-€25.000 per jaar bij! Daar is (kon toen ook nog niet 
goed) geen rekening mee gehouden. 
Over 2015 was een tekort/verlies begroot van 
-€7.500. Het werd -€80.000. Budgetten enz werden 
grof overschreden. Met deze ‘rekenmeesters’ hou ik 
mijn hart vast! En doordat de ramingen/begrotin-
gen op de ALV’s zijn verworpen is er geen enkele 
controle meer op de inkomsten en uitgaven!
-----------------------------

Dit hoort niet op Facebook!
-----------------------------

Waarom hoort dit niet op FB? De leden mogen toch wel 
weten wat er met hun geld gebeurt en wat de plannen 
nu zijn? Zij kunnen de feiten, die openbaar zijn en 
al zijn gepubliceerd door KLN, toch zo met de jaar-
boeken (google jaarboek kln) downloaden? Maar 
dan moeten de leden wél weten wat er speelt! Maar die 
zijn niet geïnformeerd, die weten van niets. Waar zou 
dan wél open over alles gediscussieerd kunnen worden?
-----------------------------

Zijn er ongemerkt wat Erdogan’netjes in het HB terecht 
gekomen? Die hun zin doordrijven, ultralange tenen 
hebben, weigeren te communiceren, tegenstanders of 
mensen die hen op hun gedrag aanspreken ‘erdocra-
tisch’ wegwerken? Of een enkele luchtfietser?

Gooi je wat (geld) overboord, dan komt het vanzelf wel 
goed terecht toch? Het geld is toch nuttig gebruikt? 
Dus niet zeuren! Er zijn genoeg meelopers zoals me-
neer EI die amechtig omhoog blijven kijken tot er wat 
komt. Maar de gewone leden op de grond zien dat te-
kort, want zij moeten het verlies gaan bijpassen. 
-----------------------------

Als je een luchtfietser in het HB bent verkeer je in hoger 
sferen, zie je helemaal geen tekorten, daar zie je over-
heen. Want als je luchtfietst kijk je recht vooruit. 

De ‘kiesmannen’ op de ALV regelen het wel... maar 
het bestuur krijgt nauwelijks of nooit weerwoord. 
Als een penningmeester (die er ook zomaar inrolde, 
en hier eigenlijk niet voor verantwoordelijk is) assis-
tentie moet krijgen... En bij KM ook ca.€10.000 (of 
€23.000?) aan ‘assistentiekosten’ wordt uitgegeven... 
Geen van de leden die er het fijne van weet. Nu moesten 
“piraten” de boel wakker schudden. Er leven vragen. Er 
worden nog steeds geen antwoorden gegeven. En toen? 
-----------------------------

En toen niks! Ze zijn niemand verantwoording ver-
schuldigd.
-----------------------------

Dat klopt. Het HB is slechts de ALV verantwoording 
verschuldigd en als de kiesmannen niet wakker ge-
noeg zijn horen en weten de leden nul komma niks! 
En kunnen dus ook niet meedenken. Daardoor kan 
er volstrekt onvoldoende gebruik gemaakt worden 
van de kundigheden op de ‘werkvloer’. 

!

Het ‘glazen plafond’ van de kiesmannen laat geen 
vernieuwing toe. “We deden het altijd zo...”....
-----------------------------

Was een onverwacht verlies of tekort ten opzichte van 
de begroting van € 80.000 over 2015 niet genoeg? 
Blijkbaar niet alarmerend genoeg... Bij die € 80.000 
kun je het afgewezen aanbod van € 50.000 om de lo-
pende fraudezaak af te ronden optellen! Dat maakt dan 
€ 130.000. De door de secretaris rondgebazuinde ‘be-
sparing’ bij de BV over 2015 ten opzichte van 2014 van 
€ 85.000 werd op de balans plotsklaps maar € 30.000. 



Zijn keurmeesters KLN-keurmeesters?
Tijdens de discussie over de petitie ENTEN NU! met 
reacties van meneer EI, zie NIEUWSBULLETIN 2016 - 4, 
ontstond er ook een deeldiscussie over keurmeesters. 

Keurmeesters zijn geen FK-keurmeesters meer... 
en zijn volgens meneer EI KLN-horigen geworden...
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Bestaan er KLN keurmeesters? 
-----------------------------

... als keurmeester zijnde heb ik eens samen met een 
collega een voorstel gedaan om een andere collega te 
royeren als lid van de Keurmeestersvereniging... 
en dit kon niet. Zelfs de Keurmeestersvereniging valt 
onder verantwoordelijkheid KLN en alleen KLN kan 
royeren of bevoegdheid toekennen. 
-----------------------------

Ja deze beschrijving snijdt hout. Je bent dus keurmees-
ter konijnen, kippen, siervogels, watervogels en of dui-
ven. En je bevoedheid is verstrekt door de KLN. 
Maar er is niemand die KLN kan keuren.
-----------------------------

EI: Ja dat gebeurt meerdere keren per jaar via raden van 
advies en de diertechnische raad plus de Algemene le-
denvergadering. Geheel democratisch krijgt een ieder 
de gelegenheid te zeggen wat hij of zij denkt. 
Stemrecht gaat via provincie of speciaalclub. 
Ik kom bijna altijd op de vergaderingen en ervaar het als 
leerzaam en positief. Uiteraard kunnen zaken eens te-
gen het licht en misschien anders en beter maar in mijn 
optiek dan wel constructief en in openheid.
-----------------------------

Een verschil van € 55.000. Dat is samen al € 185.000! 
Daar komt nog pakweg € 30.000 (of opnieuw meer?), 
tekorten zoals “geraamd” over 2016 en 2017, bij. 
Dan heeft dit HB over 2015 t/m 2017 ca. € 215.000 
door de handen laten glippen... MEER DAN EEN 
HEEL JAAR AAN TOTALE INKOMSTEN UIT 
CONTRIBUTIES, RINGENVERKOOP enz. 
En niemand trapt op de rem of trekt aan de bel...
-----------------------------

Vandaag nog bij een collega fokker geweest en vraagt 
aan mij: Hoe zit het nu met de begroting van 2017 en 
hoe kon het dat er 80.000 te laag begroot was in 2015? 
Weten jullie het? Ik denk dat het HB naar hun leden 
transparant tekst en uitleg moet geven zoals ze hebben 
gedaan met de problematiek met het enten van de ko-
nijnen. Hierover hebben ze aardig wat complimenten 
gekregen. Dus HB: werk aan de winkel en ...
maak voor nu en voor altijd schoon schip! Mocht 
blijken dat personen fout zijn geweest? Neem dan 
een juiste beslissing!!!!! Wat die ook mag zijn.
-----------------------------

En jij gelooft écht dat dat gebeurt?
-----------------------------

Het HB zal toch tekst en uitleg moeten geven aan hun 
achterban.

Reacties op NIEUWSBULLETIN 2016 - 4
(Of eigenlijk: reacties op meneer EI)
Jammer dat een kippenkeurmeester zich zo uitleeft op 
een fokkersplatform waar de problematiek besproken 
werd over lief en leed bij de konijnenliefhebbers. Of hij 
gehandeld heeft in opdracht van KLN? 
-----------------------------

Wat een ontzettend nare mensen zitten er bij het 
kleindierkalifaat, hoe dichter ze zich bij het hoofd-
bestuur wanen hoe griezeliger ze zich gedragen.
Net kleine ayatollahs met een schepje en een emmer-
tje in de zandbak van de kleuterschool. Van die pest-
jongetjes. Zegt wel wat over het niveau. Probeer je dat 
niveau een beetje boven hen uit te tillen gaan ze krijsen.

EI: KLN keurmeesters? Iedere keurmeester krijgt na 
het succesvol examen doen in rassen de bevoegdheid 
voor die rassen toegekend door KLN. De examencom-
missie en de opleidingen staan rechtstreeks onder ver-
antwoordelijkheid van KLN. Bevoegdheid krijg je dus 
altijd toegekend na advies van de examencommissie. 
Vervolgens ben je bevoegd en keur je onder auspiciën 
van KLN en ben je als het ware representant van KLN. 
Reglementair een soort visitekaartje van KLN. 
Daarom maak je het jezelf en de organisatie lastig 
als je houding en gedrag KLN schaadt. In het uiter-
ste geval kan KLN bevoegdheid intrekken bij het 
schaden van KLN belangen door een keurmeester. 
Dus jij en ik hebben te maken met KLN keurmeesters 
of buitenlandse keurmeesters die aangesteld zijn door 
een bij de Entente aangesloten Bond. Dit gaat heel ver 
want... 

!

EI, EI, EI...



Kritische noten van leden...
Wat kan er beter? 
Zolang ze zelf de boel niet op orde hebben hoef je 
niks van hen te verwachten........ niet zonder reden is 
de functie van secretaris nog steeds vacant.
-----------------------------

Echt, ze kunnen van mij de kast in... niet geschikt.
-----------------------------

Het zijn ook maar vrijwilligers, je mag niet te veel van 
ze verwachten.
-----------------------------

Dat vind ik altijd een drogreden. Ook vrijwilligers-
werk kan met verve en accuraat worden uitgevoerd. 
Sterker nog, gedreven door passie zou je daar juist 
misschien wel net even iets meer verwachten. Ook al 
is het voor die mensen ook “maar” hobby.
-----------------------------

Maar goed, er is ook nog steeds een paar ton vermist....
-----------------------------

Ik wou er niet over beginnen.
-----------------------------

We kunnen nu wel met zijn allen tegen KLN aan-
schoppen (en begrijp me niet verkeerd hoor ik ben 
het grotendeels met de klachten hier en elders ge-
uit eens) maar dat helpt geen moer... ze veranderen 
echt niet om gemor op Facebook. Als we willen dat 
het anders aangepakt wordt zullen we als leden van 
KLN zelf de handen uit de mouwen moeten steken 
en ons vertrouwen in het HB opzeggen.... 
of eruit stappen en een eigen club beginnen. 
Ik sta nog niet direct te trappelen...jullie wel?
-----------------------------

De arrogantie ten spijt... (en dat is niet de eerste 
keer). Wat dat betreft is het conservatisme nog steeds 
aan de macht bij de oubollige bestuursstructuur. ;-(
-----------------------------

Als er al HB-leden meelezen zou ik me zelf eens ach-
ter de oren krabben of ik het wel goed doe of dat het 
nu echt helemaal fout gaat. 
-----------------------------

De besliscultuur in onze liefhebberij ziet er toch wat 
anders dan democratisch uit. Kiezen kun je als indi-
vidu niet echt bij KLN zaken. 
-----------------------------

KLN zou zich naar buiten toe veel professioneler 
kunnen profileren. Daar hebben zij en allen baat bij. 
KLN kan hier in groeien mits de motivatie daartoe aan-
wezig is. Ze kunnen ook gebruik maken van leden en 
vrijwilligers die hen in bepaalde taken kunnen onder-
steunen en van info voorzien. 
Om hulp en advies vragen is geen zwakte maar juist 
een signaal van mensen erbij willen betrekken.
-----------------------------

En van (social)media kunnen ze ook gebruik maken. 
Maak een facebookpagina, ideeënbus, website met be-
sloten fokkersforum. Dan weet je wat er speelt onder 
de leden. Reageer en neem actie op wat leden zeggen/
schrijven ook al lijkt het nog zo onzinnig.
-----------------------------

Nee joh, we gebruiken nog tatoeerbewijzen... 
vond de website al een cultuurshock. 
-----------------------------

Ik heb het idee dat die piraten achter die nieuwsbrief 
alle gaten aan het opvullen zijn die KLN laat vallen!
-----------------------------

Nou, dat weet ik nu ook weer niet. We hebben het alleen 
nog maar over praatjes, geen daden. 
-----------------------------

EI, die Democratie laat hier en daar nog wel wat te 
wensen... daar zou ik maar niet zo prat op gaan...
-----------------------------

EI: We beleven de hobby en alles wat daar binnen ge-
beurd ieders op eigenwijze. Daarnaast vind ik dit niet 
het medium om alle kaarten op tafel te leggen. Verande-
ringen kosten tijd en er is wellicht weerstand tegen deze 
te opperen veranderingen. Dus gaat alles via de weg der 
geleidelijkheid. Dat is voor de één te snel en voor de 
ander te langzaam. De kunst is een weg te vinden die 
voor een ieder te lopen is. Dat lukt niet met harde op-
positie, wel met tact en verbinding zoeken. Verbinding 
met elkaar en verbinding met de toekomst. Dat lukt niet 
met mensen lachend met een pedaalemmer vergelijken.
-----------------------------

Denk, dat door het aantal en de organisatie van de 
schijven veel info onderweg verloren gaat. 
Zie en lees hier meer, dan het bestuur van m’n lokale 
vereniging weet te vertellen.
-----------------------------

EI: Dat betreur ik, want transparantie is nodig om ver-
trouwen te scheppen. Van mij krijg je te horen waar je 
om vraagt.
-----------------------------

Zonder te beschuldigen: Veel info wordt niet begrepen 
of het belang ervan niet begrepen. Allemaal vrijwilligers 
en daar kan en mag je niet van verwachten dat deze alle-
maal de zaken die lopen begrijpen of kunnen inschatten. 
Van alles krijg je een uitreksel van een verslag van een 
verslag van een vergadering, die door een andere hogere 
laag gehouden is. Daar valt zoals in communicatieland 
al lang bekend is veel info weg. 
Denk dat het HB rechtstreeks met leden moet com-
municeren, openheid geven. 
En dat er dan ook goed gereageerd kan worden: bottum 
up. Dus leden naar lokale vereniging, naar provinciale 
afdelingen, naar de landelijke vergadering. 
En dan een gedragen besluit door het HB. 
-----------------------------

Nu weet nauwelijks iemand iets en moeten kiesman-
nen op de ALV naar eigen mening invulling geven.

!



Ik vraag me echt af of het HB in beweging was ge-
komen als die piratenbrieven er niet waren geweest! 
Pakweg half juni was het HB nog in diepe rust ver-
zonken... 
-----------------------------

De arrogantie van bestuursvormen als KLN, welke 
geschoeid zijn op nostaligische conventionele leest, is 
bijna als een gegeven. Vroeger werkte dat en het aantal 
“grijsbollen” (lees: gemiddelde leeftijd van de leden) 
werkt er niet aan mee. 
Velen laten het gezapig altijd en allemaal over zich 
heenkomen. Naïef veronderstellend dat het allemaal 
wel door een bestuur wordt opgepakt. Wat al een 
eeuw zo gebeurt. 
Je ziet bij een veel jongere bond in een vergelijkbare 
situatie dat er veel democratischer met zaken wordt om-
gegaan. Ik doel hier op de NBS, waar de voorzitter(!) 
in een “lauwe” perioden eens de vergaderingen van de 
verenigingen(!) opzoekt. :-)
-----------------------------

Ja, de gevestigde namen. Die weten het!!!!!! Pffftttt... 
Gewoon ja en amen op voorstellen van het HB. Is er op 
de verenigingsvergadering uitleg gegeven ?
-----------------------------

Plaatselijke besturen deden het nog mooier. Toen de uit-
slag tegen het voorstel van het HB was, werd de stem-
ming ongeldig verklaard en moesten de leden opnieuw 
stemmen per email. Dit is in Ede gebeurd, plus uiteraard 
een dreigement richting leden dat ze toch echt vóór het 
HB-voorstel moesten stemmen (inzake royering Ring-
nalda). Uiteraard was de uitslag na de tweede (illegaal 
doch legaal bij kln) stemming vóór het HB-voorstel.
-----------------------------

Echt niet zo “kiese” mannetjes.
-----------------------------

Er wordt, waardoor controle door de leden onmogelijk 
is, nooit gepubliceerd welke kiesmannen voor of tegen 
een voorstel stemden. Een verenigingsvergadering 
kan ergens tegen zijn, en de kiesman kan doodleuk 
voorstemmen... geen haan die er naar kraait!
-----------------------------

Daarom is ‘het systeem’ dringend aan renovatie toe!
----------------------------

Als ik dit zo allemaal lees, dan kan ik maar één conclu-
sie trekken: het HB is niet capabel en de communica-
tie met de achterban is ver onder de maat! 
Geen direct inspelen op situaties en niet direct actie on-
dernemen. Alles werd/wordt te lang op z’n beloop gela-
ten. Dat veroorzaakt grote onzekerheid. 
Deze chaos is het gevolg van bestuurlijke zwakte. 
Kundige mensen op een enkele na worden niet ge-
vraagd, maar alleen ‘vriendjes’. 
Er is nog steeds geen open sollicitatieprocedure waar-
door kennis en kunde van leden kan worden benut. 
Daardoor eroderen vrijwilligersorganisaties. 
Flaschen sammeln Flaschen. Stapje voor stapje, en dan 
steeds sneller. Kennis wordt dan plotseling een gevaar. 
Zolang alles goed gaat merk je er weinig van. Maar zo-
dra iets fout gaat komt het ongenadig aan het licht. 

Zolang de leden niet massaal zeggen: ‘tot hier en 
niet verder’ en de bezem erdoor (laten) halen heeft 
onze liefhebberij het bestuur wat het verdient... 

... in bestuurlijk opzicht zwak, maar, om dat te compen-
seren, met grote ego’s. Of, wat ik ergens las: 
“Kortom, dit HB is geen HB, want ze kunnen niet bestu-
ren en ze kunnen niet delegeren. Dit amateurisme gaat 
ten koste van de leden en alle vrijwilligers!” 
Maar wat verwachten we van een HB dat haar taak qua 
kennis en kunde niet aan kan? 
-----------------------------

De oorzaak dat het HB van KLN eerst de augustus-
berichten weghaalde van de site en plotseling een 
vergadering belegde komt door 2 piratennieuws-
brieven waarin niet malse kritiek wordt geuit. 
Dat was kritiek die al op FB op verschillende sites 
was gepost. Die brieven zijn het land ingestuurd. Je 
kunt het met de inhoud ervan eens zijn of niet (het zijn 
dus posts van fokkers!), maar daardoor kreeg het HB 
pas door dat de RHD-problematiek veel meer onder 
de fokkers leeft dan het HB aannam. 
-----------------------------

Lees die piratenbrieven maar. Er is veel meer aan de 
hand waar de fokkers niets van weten....
-----------------------------

“Piraten bouwen meer op dan het HB lief is” om 
maar eens een andere woordspeling te gebruiken... 
-----------------------------

Het is toch wel leuk om te weten dat het die piraten 
zijn die het HB zo in verwarring brengen en tot da-
den dwingt.
-----------------------------

Zijn het piraten of realisten die het HB tot bezinning 
brengen?
-----------------------------

Lastig zijn of wijs zijn.... Ik denk dat dit wel eens 
grote realisten kunnen zijn. De inhoud van de posts 
die ze verzamelen is niet misselijk. En die inhoud 
komt wel van de fokkers zelf! De onvrede lijkt on-
der de fokkers veel groter te zijn dan naar buiten 
komt en die komt niet aan bod in een ALV die als 
‘applausmachine’ voor het HB dient. Sterker nog, 
over wat het HB doet (of niet doet!) worden de fok-
kers nauwelijks of niet geïnformeerd.
-----------------------------

Misschien is een bond die zich telkens verschuilt wel 
ten dode opgeschreven.
-----------------------------

Het HB van KLN nam pas een standpunt in {RHD(2)} 
toen wij onze hersens al hadden laten spreken. 



directe democratie en transparantie!

Het HB
- had adequaat op signalen van haar leden met betrek - 
 king tot RHD(2) kunnen anticiperen
- had de RHD(2)-problematiek op tijd en actief in kaart  
 kunnen brengen 
- had eerder kunnen overleggen met de UvU, vaccinfa - 
 brikanten danwel DA-organisatie(s) met betrek- 
 king tot RHD(2)
- had in het afgelopen jaar met betrekking tot RHD(2)  
 informatie bij haar leden in kunnen winnen wat  
 de wensen waren
- had met betrekking tot RHD(2) eerder besluiten kun- 
 nen nemen en beleid kunnen ontwikkelen 

(Dit is, hoewel te laat, sinds 5 augustus in uitvoering)

Maar er is nog veel meer te doen voor het HB...
Een ‘to do’-lijstje voor het HB met 25 items 
in willekeurige volgorde. Het HB kan/moet:
- haar financiën op orde brengen

Hoe groener... hoe beter!

- NKP BV onder scherpe controle brengen
- de leden over 2015 en voor 2016 en 2017 financieel trans- 
 parant uitsluitsel geven over baten en vooral lasten

- een digitale nieuwsbrief voor de leden ontwikkelen/laten ontwik-
 kelen
- een digitale standaard ontwikkelen/laten ontwikkelen
- onderzoeken of een digitale versie van Kleindier Magazine 
 haalbaar is
- een digitaal tatoeëersysteem ontwikkelen/laten ontwikkelen
- de reglementen op orde brengen
- ervoor zorgen dat er een onafhankelijke commissie Geschillen en 
 Juridische Zaken gaat functioneren

- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar fraude en corruptie bij 
 NKP BV vanaf 2011
- de leden een exploitatie-overzicht van BoerenVee geven
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar de handel en wandel 
 van het HB vanaf 2011
- de lopende fraudezaak (NKB) na ca. 10 jaar eens met een voor   
 de leden positief financieel resultaat afsluiten
- de eisen in de hoenderstandaard met genetische mogelijkheden   
 in overeenstemming brengen
- een professioneel extern gericht PR-beleid gaan voeren
- de (snelheid van de) communicatie naar de leden beter ontwik-
 kelen
- de FB pagina Kleindierplaza op orde brengen en onderhouden
- stoppen met censuur in Kleindier Magazine
- stoppen met censuur op de website van KLN
- meer energie in de poging tot fusie met de NBS steken
- de ALV geen voorstellen doen die in strijd zijn met de statuten
  resp. genomen besluiten in strijd met de statuten nietig
  verklaren (want die zijn dat juridisch toch al)
- de organisatie(schijven)structuur in het kader van meer directe 
 democratie her-ijken
- het stemgedrag van de afgevaardigden in de ALV per vereniging 
 publiceren
- onderzoeken of een ‘ambtelijk secretaris’ een haalbare optie is

Voorlopig moeten we er nog van uitgaan dat door de bezetting 
het HB haar taak qua kennis en kunde (nog) niet aankan. 

 houdt in het belang van alle fokkers en 
liefhebbers kritisch een vinger aan de pols, in de verwachting dat 
deze lijst binnen korte tijd helemaal ‘groen’ zal zijn geworden.Met elkaar naar

- de ICT op orde (laten) brengen


